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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 

MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

KLASA:  026-02/10-01/7 
URBROJ:  2170/01-09-10-10-2 
Rijeka,  15.07.2010. 
                                    

   
 

ZAPISNIK 

SA 2. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 
 

2. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 15.07.2010. (četvrtak) s početkom u 18 sati u 
prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 

Sjednici su bili nazočni: 
• Gordana Šopić, predsjednica VMO 
• Ljiljana Mikin, zamjenica predsjednice VMO  
• Davor Batagelj, član VMO 
• Zoran Kolanović, član VMO  
• Igor Sušić, član VMO 
• Robert Baus, referent za mjesnu samoupravu 

 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje zapisnika s 1. sjednice VMO 
2. Odluka o načinu financiranja djelatnosti mjesnih odbora na području Grada Rijeke - 

informacija 
3. Nacrt smjernica i osnovnih prioriteta u radu VMO Brajda-Dolac 
4. Razno 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1  

Zapisnik s 1. sjednice usvojen je jednoglasno, bez primjedbi 
 
AD 2 

1. Referent za mjesnu samoupravu obrazložio je vijećnicima sadržaj Odluke o načinu 
financiranja djelatnosti mjesnih odbora na području Grada Rijeke, kao i opći sustav 
financiranja mjesnih odbora u Gradu Rijeci. Poseban naglasak stavio je na moguće izvore 
prihoda mjesnih odbora kojima isti financiraju svoje programe (odjel za gradsku 
samoupravu, odjel za sport, odjel za kulturu, odjel za poduzetništvo, donacije…) sustav 
planiranja programa, ocjenjivanja programa i raspolaganja sredstvima.  
U ovoj točci referent je dodatno izvjestio vijećnike o predstojećim rokovima za predlaganje 
programa za 2011., tj. 15. rujna 2010. kao krajnji rok za predlaganje programa u kulturi, te 
kraj rujna 2010. za ostale programe. 

 
AD 2 

 Na osnovu informacije iz prethodne točke vijećnici su se složili da obzirom na relativno složen i 
detaljan sustav planiranja i kratkoće vremena, u ovom trenutku ne bi trebalo donositi zaključke 
kojima bi se utvrñivale opće smjernice i prioriteti u 2011. 
Na prijedlog Ljiljane Mikin VMO je usvojilo zaključak da se kao prvi prioritet definira kvalitetan 
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program iz oblasti kulture i to izložba starih fotografija područja Brajde uz eventualno dodatni 
kulturni sadržaj (pjesnička večer, glazbeni recital i sl.), a o čemu bi se raspravljalo na sjednici 
nakon završetka godišnjih odmora 
AD 3 

 Pod točkom „razno“ vijećnici su iznijeli set problema koje su primjetili na području MO, a koje bi 
nadležne službe Grada i komunalnih društava trebale rješavati. 
Meñu tim pitanjima istakli su: 

- relativno loše održavanje čistoće javnih površina, naročito oko tržnice 
- loše stanje parka ispod „starog riječkog rodilišta“ 
- udarne rupe i oštećenja ogostupa u ulici Pomerio kod staklarne i Student servisa 
- uzurpacija javne površine (parkiranje na nogostupu izmeñu stupića) od strane vlasnika 

kem. čistione „Perla“ 
- javna rasvjeta kod Indeks-a 
- problem kontejnera za smeće u F.la Guardie (zaprečavanje prolaza pješacima) 
- pitanje nepropisnog parkiranja na spoju Krešimirove i Belog kamika  

 
 
 
Sjednica je završila u 19:30 sati.         
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Robert Baus 

Predsjednica VMO:  
Gordana Šopić 

 


